
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 1. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 489
Hvordan forholder ministeren sig til en model med generelt klausuleret tilskud,
dvs. en model hvor patienten, hvis denne ikke har tilstrækkelig effekt eller for
mange bivirkninger af de præparater, der nyder generelt tilskud, herefter uden
ansøgning vil kunne få tilskud til det næste i rækken? Via denne model, som
efter sigende allerede anvendes inden for behandling af mennesker med Par-
kinsons, vil man kunne være helt sikker på, at der altid startes med det billigste
præparat, da dette er en forudsætning for automatisk at kunne få tilskud til det
dyrere.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Marie Geisler Andersen (RV).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Marie.Geisler.Ander-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand

1/1

Sundhedsudvalget 2010-11
(Omtryk - Rettet titel) SUU alm. del Spørgsmål 489
Offentligt


		Folketingstidende
	2011-03-28T13:35:23+0200
	Danmark
	Folketinget - Folketingets administration
	Publishing




